

SD1000  
professionalSoundmodule



  
MADE IN ITALY

**KETRON**  
BEST NATURAL SOUNDS



## SD1000 PROFESSIONAL SOUND MODULE



### EN

The KETRON SD1000 is a professional sound module designed for Computer music and Midi file applications, offering 512 top Orchestral Sounds including a new STEREO Grand Piano, new Brass and Sax in addition to the acclaimed KETRON solos. New multi-layer Guitars and Basses available together with new STEREO Pad, Strings, Synth, Electric Pianos, Accordion and MULTIVOICE feature gives more realistic feeling under your fingers. NEW LIVE DRUM MODELLING with 47 new Acoustic and Electronics Drums Sets. On these acoustic drum sets some percussions plays randomly with different samples and/or sound nuances on the same instrument (such as Snare, Rim shot, Claps, Snap) thus enhancing the natural feel of a live drummer's performance. 248 AUDIO DRUMS LOOPS. One of the main feature that definitely distinguishes SD1000 from other sound modules is the presence of the numerous Audio Drum Loops. Just imagine if you add these Loops to your musical creations ...they can enrich, if not indeed replace, the rhythm of your songs and they could make the difference with everything that you have elaborated up to now in the sphere of Midi files! NEW EFX INSERT featuring news effects such High Quality Distortion, Chorus, Flanger, Phaser, Tremolo, 4 Band Parametric EQ, Compressor, Delay, Rotary together with the typical sections of Reverb and Chorus. The applications of SD1000 are best exploited in combination with a MIDI player or computer, but it can also be connected to Master keyboards or multi-purpose keyboards (Arranger, Synth, Digital pianos, etc.) and Accordion also. On the Home / Professional Studio context, SD1000 is able to express its performance to the best. It can be connected to your computer by Midi or USB for your musical elaborations (Midi files, Jingles, Audio Mix, etc.) exploiting its amazing sound versatility in the best way possible. Think also about SD1000 as a supplementary module to enrich the sound palette of your keyboard. Another ideal solution is that of coupling SD1000 with Master keyboards without sounds or with current mini remote keyboards that are used increasingly in the live set-up. SD1000: a new way to raise the sound quality of your musical works!

### FR

Le KETRON SD1000 est un module sonore professionnel conçu pour Computer music e toutes les autres applications concernant le midi file et il propose 512 Sons d'orchestre très nouveaux et d'haut niveau, un nouveau STEREO Grand Piano, Brass et Sax en plus des sons "Solos" de KETRON déjà bien connus. SD1000 présente aussi de nouvelles guitares et Basses réalisées en mode Multilayer en outre des nouveaux STEREO Pads, Strings, Synth, Electric Pianos, Accordions traités par le système MULTIVOICE pour vous offrir des sensations beaucoup plus réalistes sous vos doigts. NEW LIVE DRUM MODELLING avec 47 Drum Sets acoustiques et électroniques très nouveaux. En ces Drum sets, des sons percussion tels que Snare, Rim shot, Claps, Snap, sonnent d'une façon casuelle des samples et des nuances différentes, mais toujours concernant l'instrument choisi, pour mieux reproduire le feeling naturel caractéristique de l'exécution d'un véritable percussionniste. 248 AUDIO DRUMS LOOPS. L'une des principales caractéristiques distinguant l'SD1000 des autres modules est la présence de nombreux Audio Drum Loops. Essayez d'imaginer quels résultats sonores vous pourriez obtenir en employant ces Loops. Ils pourraient enrichir et même remplacer les parties rythmiques de vos morceaux en créant une différence réelle par rapport à tout ce que vous avez expérimenté jusqu'à aujourd'hui dans le domaine des fichiers Midi. NEW EFX INSERT réalise de nouveaux effets tels que l'High Quality Distortion, Chorus, Flanger, Phaser, Tremolo, 4 Band Parametric EQ, Compressor, Delay, Rotary en plus des normales sélections de Reverb et Chorus. L'une entre les plus traditionnelles applications de l'SD1000 est son emploi avec un MIDI player ou avec un ordinateur, mais comme vous pouvez facilement imaginer vous pourriez le connecter à votre Master keyboard ou à des claviers multi-purpose tels que Arranger, Synth, Digital Piano et Accordéons. Dans le domaine du Studio / Home Professional l'SD1000 pourra sûrement s'exprimer au mieux! Vous pourrez le connecter via Midi ou à l'aide d'une prise USB avec votre ordinateur et vous pourrez explorer son incroyable éclectisme sonore pendant vos traitements musicaux (Midi files, Jingles, Audio Mix etc). Essayez de vous imaginer l'SD1000 comme un module supplémentaire pour enrichir et développer les sons de votre clavier ou essayez de la connecter à votre Master Keyboard ou aux très actuels claviers à distance toujours plus présents dans le Live set-up actuel. SD1000: le choix le plus "stratégique" pour enrichir la qualité sonore de vos productions musicales!

### SPECIFICATIONS/ LES SPÉCIFICATIONS

<b>Internal Storage:</b>	Flash Memory.
<b>USB (Midi Connection).</b>	
<b>Sound Card:</b>	512 Voices, 47 Drum Sets, 248 Audio Drum Loops .
<b>Polyphony:</b>	128 note.
<b>Multi timbral 32 parts (2x16)</b>	
<b>DSP:</b>	11 Effects, 2 x EFX Insert, 20 presets.
<b>Midi:</b>	In, Thru.
<b>Main Out:</b>	Left/Right Stereo.
<b>Headphone</b>	
<b>Volume Control</b>	
<b>Optional:</b>	Bag.
<b>External Power supply:</b>	9V.
<b>Dimensions:</b>	(W X D X H) 147 x 109 x 39 mm.
<b>Weight:</b>	0.5 Kg.

*Specifications and appearances are subject to change without notice.*

*Les spécifications techniques et esthétiques pourront subir des modifications sans préavis.*